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P R O T O K Ó Ł  Nr L/22 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 28 czerwca 2022 r. 

w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski, przy 

współudziale Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na stan 15 radnych, 

13 obecnych. Nieobecni: Radna Katarzyna Kula, Radna Dorota Kwapisiewicz. Lista obecności, 

imienne wykazy głosowań oraz nagranie przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula                              - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Roman Siemiński - Zastępca Burmistrza Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Robert Kornalewicz - adwokat 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego wotum zaufania: 

a) zapoznanie się z raportem o stanie gminy, 

b) debata, 

c) podjęcie uchwały; 

2) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 r.: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 r. i 

sprawozdania finansowego Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 r.,    

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2021 r.,                                                        

c) przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 r.,                                                

d) dyskusja, 

e) podjęcie uchwały; 

3) w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 r.: 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium,  

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały; 

4) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2022 r.; 

5) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 
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6) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Krosno Odrzańskie oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2022 r.; 

7) w sprawie sprzedaży nieruchomości pod stację transformatorową; 

8) w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego w miejscowości 

Gostchorze. 

8. Informacje i sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Powitał Starostę Krośnieńskiego, Radną Rady Powiatu Krośnieńskiego Annę 

Januszkiewicz, kierownictwo Urzędu, Naczelników Wydziałów Urzędu Miasta, Prezesa KPWK, 

radnych, media. Poprosił o stwierdzenie quorum. Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 13 radnych. 

 

Do pkt. 2  

Burmistrz Marek Cebula wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 7 ppkt 9 projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy 

Krosno Odrzańskie na rok 2022.  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie - 13 głosami „za” opowiedziała się za 

wprowadzeniem do porządku obrad w pkt 7 ppkt 9 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

w sprawie określenia wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie Gminy Krosno Odrzańskie 

na rok 2022.   

Wobec powyższego porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego wotum zaufania: 

a) zapoznanie się z raportem o stanie gminy, 

b) debata, 

c) podjęcie uchwały; 

2) w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 r.: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 r. i 

sprawozdania finansowego Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 r.,    

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2021 r.,                                                        

c) przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 r.,                                                

d) dyskusja, 

e) podjęcie uchwały; 

3) w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 r.: 

a) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium,  
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b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczącej wniosku Komisji 

Rewizyjnej, 

c) dyskusja, 

d) podjęcie uchwały; 

4) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańsk ie na 

2022 r.; 

5) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2022-2031; 

6) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Krosno Odrzańskie oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2022 r.; 

7) w sprawie sprzedaży nieruchomości pod stację transformatorową; 

8) w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego w miejscowości 

Gostchorze; 

9) w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk zorganizowanych na terenie 

Gminy Krosno Odrzańskie na rok 2022.  

8. Informacje i sprawy różne. 

9. Zamknięcie sesji. 

  

Do pkt. 3  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XLVII/22 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

odbytej w dniu 28 kwietnia 2022 roku.  

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XLVIII/22 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim 

odbytej w dniu 10 maja 2022 roku.  

 

Do pkt. 4 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski przedstawił informacje 

odnośnie wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 

 

Do pkt. 5 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, Radny 

Mariusz Grycan – Zastępca Przewodniczącej Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, 

Radny Artur Kozakiewicz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Radny Piotr 

Garczyński - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

 

Do pkt. 6 

Na wstępie Burmistrz Marek Cebula powiedział, że w czerwcu są 4 weekendy i różnego rodzaju 

imprezy i festyny mogą mieć miejsce tego samego dnia. Nie da się tego uniknąć. Poprosił o uczczenie 

minutą ciszy pamięci wieloletniego Wójta Gminy Bobrowice Marka Babula. Następnie przedstawił 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. Dokument stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
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Do pkt. 7 

1) Projekt uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego wotum zaufania. 

a) Burmistrz Marek Cebula przedstawił Raport o stanie Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 rok. 

Posłużył się przy tym prezentacją. Wydruk stanowi załącznik do protokołu.  

b) Radna Ewa Klepczyńska powiedziała, że zagłosuje za udzieleniem wotum zaufania. Podkreśliła 

pracę Burmistrza na rzecz mieszkańców.   

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że Raport o stanie gminy za rok 2021 jest obszernym 

dokumentem, który odzwierciedla działalność gminy w minionym roku poprzez finanse, rozwój i 

inwestycje, gospodarkę komunalną i mieszkaniową, politykę społeczną, ochronę zdrowia, 
bezpieczeństwo, edukację, kulturę i sport, politykę zagraniczną, współpracę regionalną, politykę 

informacyjną i administrację. Wszystko to jest udokumentowane tabelami, wykresami, zdjęciami i 

stosowną treścią merytoryczną. Dokument zawiera zestawienie 105 podjętych uchwał, które obrazują 

ogrom pracy poszczególnych wydziałów i jednostek organizacyjnych. Mimo ciężkiego czasu, jakim był 

kolejny rok pandemii, poradziliśmy sobie wspólnie z posiedzeniami Komisji, z obradami sesji Rady 

Miejskiej. Wyraziła uznanie dla pani Sekretarz, naczelników, kierowników jednostek organizacyjnych, 

za stworzenie tego jakże ważnego i potrzebnego dokumentu.  

Radny Mariusz Grycan powiedział, że problem zadłużenia mieszkańców, którzy nie płaca czynszów 

za mieszkania komunalne istniał już od lat i występuje w wielu samorządach. Sprawa musi zostać 

uregulowana przez Rząd. Następnie odniósł się do samochodów OSP. Jeśli uda się kupić samochód 

dla OSP Gostchorze, to pozostanie tylko jedna jednostka z bardzo starym sprzętem – OSP Czarnowo. 

Dodał, iż gmina dba o sprzęt ochotniczych straży pożarnych, ponieważ w ostatnich latach kupowane 

są nowe samochody do kolejnych jednostek.   

Radny Bartosz Zaborowicz stwierdził, że raport został bardzo dobrze przygotowany, jednak 

Burmistrz potrzebowałby paru godzin, aby go w całości szczegółowo przedstawić.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski zarekomendował udzielenie Burmistrzowi 

wotum zaufania.  

c) 

Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr L/374/22 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Krosna Odrzańskiego wotum zaufania. 

Burmistrz Marek Cebula podziękował za udzielenie wotum zaufania. Złożył podziękowania 

Sekretarzowi Gminy Annie Mikołajczyk za przygotowanie dokumentu. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 r. 

a) Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 r. oraz sprawozdanie 

finansowe przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Posłużyła się przy tym prezentacją. Wydruk 

stanowi załącznik do protokołu.   

b) Skarbnik Gminy Ilona Ogiba odczytała Uchwałę Nr 291/2022 z dnia 23 maja 2022 roku Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze w sprawie wydania opinii o 

przedstawionym przez Burmistrza Krosna Odrzańskiego sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy 

Krosno Odrzańskie za rok 2021. Dokument stanowi załącznik do protokołu. 
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c)  Informację o stanie mienia za 2021 rok przedstawiła Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Małgorzata Kirchhoff. Posłużyła się przy 

tym prezentacją. Wydruk stanowi załącznik do protokołu.  

d) Na wstępie Burmistrz Marek Cebula odniósł się do zadłużenia gminy. Przypomniał, że do 2024 

roku będą spłacane kredyty zaciągnięte przed 2010 rokiem. Najważniejsze jest zachowanie wskaźnika 

określonego w artykule 243 ustawy o finansach publicznych. Realizacja inwestycji wymaga dużych 

środków i często zaciągania kolejnych kredytów. Jeśli jednak gmina nie będzie spełniać wskaźników, 

to nikt nie udzieli kredytu. Następnie poinformował, że subwencja oświatowa wynosi niecałe 13 mln zł, 

natomiast wydatki na oświatę sięgają 29 mln zł i nie obejmują majowej podwyżki pensji nauczycieli. 

Na realizację tego zadania trzeba dołożyć około 16 milionów złotych. Pomniejsza to możliwości 

inwestycyjne gminy. Po przyznaniu podwyżki, subwencja oświatowa zwiększyła się, jednak nie 

obejmuje pochodnych od płac, które znowu trzeba pokryć z budżetu gminy. Kolejne koszty, w 

wysokości ok. 1,5 mln zł, zostaną wygenerowane po styczniowym wzroście najniższego 

wynagrodzenia. Dochody gminy są na poziomie roku 2019, natomiast wydatki stale rosną. Gminy nie 

będzie stać na realizację coraz to nowych zadań. W budżecie 65% środków to środki znaczone, 

których nie można wydatkować na inne cele.  

Radna Kazimiera Potocka zwróciła uwagę na wydatki w zakresie likwidacji nielegalnych wysypisk 

odpadów. Stwierdziła, że każdy ma możliwość składowania odpadów we własnym zakresie lub 

przekazania ich do PSZOK. Nie rozumie dlaczego mieszkańcy wolą wyrzucić je np. do lasów. 

Podobna sytuacja jest z kosztami transportu przeterminowanych leków z aptek. Lekarstwa są drogie. 

Każdy mieszkaniec powinien kupować tyko tyle, ile potrzebuje, aby ich nie wyrzucać. Dodała, że 

należałoby poruszyć problem kosztów, które ponosi gmina za pensjonariuszy w domach pomocy 

społecznej. W krajach Unii Europejskiej pensjonariusz do domu opieki społecznej przechodzi z 

dorobkiem swojego życia, czyli z mieszkaniem, z dobrami trwałymi. Umowa przekazania majątku na 

inne osoby jest nieważna. Gmina unieważnia taką umowę i przejmuje majątek po to, żeby opłacić 

utrzymanie pensjonariusza w domu pomocy społecznej. Niestety w Polsce są sytuacje, kiedy 

faktycznie rodzina przejmuje gospodarstwo rolne, mieszkanie czy dom, a osobę starszą odsyła do 

domu opieki i koszty, z racji braku dochodów pokrywa gmina. Należałoby tę sprawę uregulować.  

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że przy realizacji budżetu cały czas trzeba się mierzyć z 

nieplanowanymi rzeczami, które mają na niego wpływ. Podał przykład pandemii, wojny na Ukrainie, 

prezentów rozdawanych przez Rząd, za które w większości płaci samorząd. Wyraził słowa uznania dla 

mieszkańców, przedsiębiorców, w związku ze wzrostem wpływów z tytułu podatku PIT, podatku od 

nieruchomości. Pogratulował Burmistrzowi obsady w Urzędzie Miasta. Dodał, że członkowie Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego, która obradowała nad sprawozdaniem wydali pozytywną opinię o 

zatwierdzeniu sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu, co pewnie będzie 

miało też wpływ na udzielenie absolutorium.     

Radny Mariusz Grycan powiedział, że lata lecą, a subwencja oświatowa maleje w stosunku do tego, 

co gmina musi wydawać na oświatę. Zaapelował, aby Burmistrz na spotkaniach z samorządowcami, 

władzami państwowymi podkreślał potrzebę uzgodnienia które koszty w oświacie będą regulowały 

samorządy, a które Rząd. Następnie odniósł się do sprzedaży mienia gminnego. Stwierdził, że 

pozostają lokale w najgorszym stanie technicznym. Zaproponował, aby zastanowić się nad sprzedażą 

chociaż za najmniejsze kwoty.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski zapytał, na jakie obszary budżetu gminy 

największy wpływ ma inflacja.  

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że największy wpływ na budżet ma presja płacowa oraz 

wzrost cen prądu, paliwa, materiałów budowlanych. W niektórych jednostkach środki przeznaczone na 

prąd, ogrzewanie zostały już wykorzystane w czerwcu.   
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e) 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr L/375/22 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 2021 r. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 

2021 r. 

a) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Garczyński odczytał Uchwałę Nr 1/KR/22 Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim z dnia 31 maja 2022 r. w sprawie wniosku 

dotyczącego absolutorium dla Burmistrza Krosna Odrzańskiego z tytułu wykonania budżetu za 2021 r. 

Niniejszy dokument stanowi załącznik do protokołu. 

b) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Piotr Garczyński odczytał Uchwałę Nr 343/2022 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 2 czerwca 2022 roku w 

sprawie wydania opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim o 

udzielenie absolutorium dla Burmistrza Krosna Odrzańskiego z tytułu wykonania budżetu Gminy za 

2021 rok. Niniejszy dokument stanowi załącznik do protokołu. 

c) Radna Ewa Klepczyńska powiedziała, że zagłosuje za udzieleniem Burmistrzowi absolutorium. 

Radna Danuta Cierpisz powiedziała, że na udzielenie Burmistrzowi absolutorium składa się wiele 

dokumentów. Pozytywna opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej oraz Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej są do tego zielonym światłem. Realizacja budżetu w 2021 roku nie była łatwa. Można to było 

osiągnąć tylko poprzez pracę w tak zgranym zespole, jakim są pracownicy Urzędu Miasta i jednostek 

organizacyjnych. 

Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że rok pandemii, ograniczeń, izolacji, niespodziewanych i 

nieprzewidywalnych decyzji rządowych zmusiły samorządy do zmian w budżetach. Pomimo tego 

wszystkie jednostki musiały funkcjonować. Wyraziła uznanie, iż pomimo trudności udało się w taki 

sposób realizować budżet. Podziękowała Burmistrzowi i całemu zespołowi za wkład pracy, wysiłek i 

panowanie nad finansami gminy. Poparła wniosek o udzielenie Burmistrzowi absolutorium.     

Radna Grażyna Myśliwiec wyjaśniła, iż kierowała się takimi znaczeniami słów jak lojalność, 

sumienność, pracowitość, celowość, praworządność. To wszystko wpłynęło na decyzję, jaka została 

podjęta przez Komisję Rewizyjną. Radna zagłosuje za udzieleniem absolutorium. Poprosiła 

pozostałych radnych o to samo.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że wysiłek, jaki spoczął na rękach 

Burmistrza, Pani Skarbnik i całego zespołu naprawdę wymagał dużego poświęcenia, zaangażowania i 

pracy. Zarekomendował udzielenie Burmistrzowi absolutorium. 

Burmistrz Marek Cebula przypomniał, że w 2018 roku odbyło się spotkanie z panią Minister 

Machałek pracującą w Ministerstwie Edukacji Narodowej. Zrzeszenie Gmin Województwa Lubuskiego 

przekazało wszystkie postulaty, które wynikały z analizy w samorządach Województwa Lubuskiego. 

Mieliśmy wtedy obietnicę, że dostaniemy odpowiedź i będą przygotowane rozwiązania dotyczące 

organizacji oświaty w Polsce. Do dzisiaj nic się nie wydarzyło. 

d) 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr L/376/22 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Krosno Odrzańskie za 

2021 r. 
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W tym miejscu Burmistrz Marek Cebula w imieniu całego zespołu podziękował za udzielenie 

absolutorium, szczególne podziękowania złożył Skarbnikowi Gminy Ilonie Ogibie. 

Starosta Krośnieński Grzegorz Garczyński pogratulował wotum zaufania i wzorowo 

przygotowanego Raportu o stanie gminy oraz  absolutorium i realizacji budżetu gminy Krosno 

Odrzańskie. Inflacja i drożyzna dotyka nie tylko budżety domowe, ale także samorządy. Poprzez 

zmiany w systemie podatkowym gminy mają coraz mniejszy wpływ z podatku PIT. Wszyscy 

pracownicy dają z siebie jak najwięcej, nie mnoży się etatów. Niestety nie ma możliwości, aby spełnić 

wszystkie żądania, jeśli chodzi o wzrost wynagrodzeń. Nie idą one w parze ze wzrostem cen. Złożył 

gratulacje Burmistrzowi, Pani Skarbnik i pozostałym pracownikom.    

W tym miejscu Przewodniczący ogłosił 15 min. przerwy. Po wznowieniu obrad nieobecny Radny Artur 

Kozakiewicz. Stan radnych – 12.  

 

4) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2021 r. przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Wyjaśniła, iż uchwałą zmieniamy 

wydatki bieżące o ponad milion złotych. Nie można ich zrównoważyć nadwykonaniami z poprzedniego 

roku, ponieważ miałoby to wpływ na wskaźniki. Środki można przeznaczyć tylko na inwestycje czyli 

wydatki majątkowe. Uchwała uwzględnia tylko część wniosków z jednostek czy wydziałów, które 

proszą o zwiększenie budżetów na ogrzewanie, prąd, czy na inne potrzeby związane z bieżącym 

utrzymaniem. Dodała, iż zmiana przychodów i wyniku budżetu spowodowała konieczność zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej. Ponadto dokonano zmian w Przedsięwzięciach. Konieczna była 

korekta środków kosztem roku 2023 w związku z otwarcie ofert na realizację zadnia 

Termomodernizacja Zespołu Szkół w Wężyskach. Zwiększenie wydatków dotyczy także Rewitalizacji 

obszaru miejskiego wzdłuż ulicy Poznańskiej do skrzyżowania z ulicą Kościuszki. Niestety w tym 

przypadku wykonawca zrezygnował, jednak przetarg zostanie ponownie ogłoszony.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr L/377/22 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2022 r. 

 

5) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr L/378/22 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na lata 2022-2031. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Krosno Odrzańskie oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września 2022 r. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr L/379/22 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Krosno Odrzańskie oraz określenia granic ich obwodów od dnia 1 września  

2022 r. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości pod stację transformatorową. 
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  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr L/380/22 w sprawie sprzedaży nieruchomości pod stację transformatorową. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego w 

miejscowości Gostchorze. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr L/381/22 w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego w 

miejscowości Gostchorze. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk 

zorganizowanych na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na rok 2022.  

Radna Kazimiera Potocka poprosiła, aby zarówno na plaży w Łochowicach, jak i w lokalnych 

mediach poinformować, iż kąpielisko jest niestrzeżone.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że trwają starania, aby mimo 

wszystko zatrudnić ratowników. Podniesiono stawkę do 7.000 zł plus zakwaterowanie.   

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że kąpielisko w Łochowicach było plażą strzeżoną przez wiele 

lat i mamy ogromną desperację, żeby znaleźć ratowników. Wszyscy korzystający z plaży są 

informowani przy wejściu, że nie ma ratownika. Dodał, że na koszty funkcjonowania plaży oprócz 

wynagrodzenia ratowników składają się także nawiezienie piasków, utrzymanie infrastruktury. Koszt 

remontu pomostu to 800 tys. zł.  

Radny Bartosz Zaborowicz przychylił się do słów Burmistrza. Stwierdził, że mieszkańcy chcieliby na 

kąpielisku mieć piasek, wywiezione odpady, infrastrukturę, jednak za to trzeba płacić. Opłaty za wstęp 

na kąpielisko nie zmieniły się w porównaniu do poprzedniego roku i nie są wygórowane.  

Radny Mariusz Grycan powiedział, że w całym kraju brakuje ratowników.  

Radny Marek Górski poprosił, aby w dalszym ciągu czynić wszelkie starania by zatrudnić 

ratowników.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 12 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr L/382/22 w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk 

zorganizowanych na terenie Gminy Krosno Odrzańskie na rok 2022. 

 

Do pkt. 8 

Radna Kazimiera Potocka zaprosiła na XIII Turniej Rycerski, który odbędzie się w dniach 17-18 

września br. 

Radny Leszek Fijałkowski zapytał, czy sołtysi otrzymują zawiadomienia i materiały na sesję.  

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk odpowiedziała, że tak. Dokumenty są jednak przekazywane w 

formie elektronicznej.    

Radny Leszek Fijałkowski zapytał, czy świetlice wiejskie są wynajmowane. Wcześniej środki były 

uchwałami rady wprowadzane do budżetu. 
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Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Małgorzata Kirchhoff powiedziała, że wynajmy świetlic są realizowane na wnioski mieszkańców. 

Środki wpływają do budżetu. Dodała, iż w późniejszym terminie poinformuje w którym są paragrafie. 

Radny Mariusz Grycan zaprosił 2 lipca na ognisko do Czarnowa oraz w dniach 16-17 lipca na turniej, 

który odbędzie się na boisku w Czarnowie. Podziękował Panu Mirosławowi Glazowi oraz Burmistrzowi 

za szatnię, znajdującą się przy boisku w Czarnowie. Klub Czarni Czarnowo jako jedyny w gminie, 

oprócz Tęczy, prowadzi drużyny dziecięce. Ponadto zaprosił na dożynki gminne, które 20 sierpnia 

odbędą się w Wężyskach.     

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że jest zaniepokojony stanem klubu sportowego Tęcza. 

Dzieci z Krosna jeżdżą na zajęcia do Czarnowa, zamiast pozostać w miejskim klubie. Dodał, że w 

ostatnim czasie nie zauważył działań promujących klub sportowy Tęcza.   

Radny Mariusz Grycan stwierdził, że klub Tęcza nie jest w stanie obsłużyć wszystkich dzieci. 

Ponadto w klubie w Czarnowie nie są pobierane składki i być może dlatego przyciąga chętnych. 

Dodał, że mieszkańcy nie interesują się klubem Tęcza. Na meczach brakuje kibiców.  

Radna Ewa Klepczyńska powiedziała, że wraz z położnymi Zachodniego Centrum Medycznego 

chciałyby podczas dożynek promować pobieranie krwi pępowinowej. Poprosiła o przygotowanie 

miejsca.  

Burmistrz Marek Cebula w imieniu całego zespołu podziękował za udzielone absolutorium i wotum 

zaufania. Zaprosił na dożynki gminne do Wężysk. Dodał, iż będzie wspierał wszystkie akcje związane 

z poborem krwi i akcje informacyjne w tym zakresie.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski poinformował, że w lipcu nie jest planowana 

sesja Rady Miejskiej.  

 

Do pkt. 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 13.50 stwierdził: „zamykam obrady  

L sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

 

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


